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Event Många menar att fastighetsbranschen ligger långt efter när det gäller digitaliseringen. Så ser Willhems vd Mikael Granath på
frågan.

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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